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Sesja Rady Gminy Chybie 

 

Protokół nr IV/24 
 

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury, ul. Bielska 51, 43-520 Chybie. 

Obrady rozpoczęto 15 lipca 2024 r. o godz. 16:03, a zakończono o godz. 16:58 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków: 

1. Łukasz Folek (nieobecność usprawiedliwiona) 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik 

4. Michał Kajstura 

5. Paweł Kopiec 

6. Joanna Kowalik 

7. Krzysztof Krzempek 

8. Krzysztof Michalczyk 

9. Grzegorz Ochodek 

10. Jan Szczypka 

11. Artur Śmieja 

12. Marek Śmieja(nieobecność usprawiedliwiona) 

13. Janusz Waleczek 

14. Wiesław Wójcikiewicz 

15. Kazimierz Żerdka 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie pan Grzegorz Ochodek serdecznie powitał wszystkich 

zebranych na IV sesji RG. Przedstawił wniosek, na mocy którego została zwołana sesja w trybie 

nadzwyczajnym. Odczytał klauzulę RODO oraz stwierdził obecność 13 radnych, co stanowi 

kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie pan Grzegorz Ochodek przedstawił porządek obrad: 

 

1) Otwarcie sesji. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

4) Przyjęcie informacji o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 25 

czerwca 2024 r. 

5) Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 
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7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

8) Wolne wnioski i informacje. 

9) Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił wniosku w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

3. Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

 

Jedna z mieszkanek gminy zwróciła się do wójta, aby przeanalizował godziny funkcjonowania 

świetlic szkolnych i dopasował je pod kątem rodziców dzieci pracujących. Mieszkanka 

powiedziała, że na ul. Nowa Osada poruszają się pojazdy z dużą prędkością i należałoby w tamtym 

miejscu umieścić próg zwalniający. Kobieta powiedziała również, że nie rozumie w czym jest 

problem, by na ul. Miarki zamontować tzw. „kocie oczka”, które odgrodziłyby jezdnię od pobocza. 

Wójt gminy pan Janusz Żydek powiedział, że w przypadku świetlic to rodzice powinni się zwrócić 

do dyrektora placówki, który w następnej kolejności rozmawia o tym problemie z wójtem.  

W sprawie ul. Nowa Osada, wójt powiedział, że mieszkańcy powinni się zwrócić ze stosownym 

wnioskiem i będzie się to wiązało ze zmianą organizacji ruchu. Jeśli chodzi o bezpieczeństwo 

pieszych na ul. Miarki to wójt powiedział,  że być może w przyszłym roku uda się zrealizować 

tego typu zadanie. Sołtys Zarzecza pan Franciszek Stokłosa zgłosił, że dostał liczne telefony  

od mieszkańców w sprawie nie wykoszonych poboczy. Sołtys powiedział, że na jeziorze 

Goczałkowickim zostały wybudowane dwie platformy, jednak mieszkańcy nie mogą z nich 

korzystać z uwagi na obecność rybaków. Wójt pan Janusz Żydek odpowiedział, że pomosty zostały 

wybudowane właśnie dla wędkujących. Kierownik Referatu Gospodarczego pan Tomasz Świszcz 

zobowiązał się do dwóch tygodni wykosić tereny, o których wspomniał pan sołtys.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie zarządził 20 minut przerwy, celem zebrania się wspólnego 

posiedzenia komisji i zaopiniowania projektów uchwał. 

 

4. Przyjęcie informacji o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

25 czerwca 2024 r. 

 

Nikt z obecnych w posiedzeniu, nie zgłosił uwag do informacji. 

 
Informacja została przyjęta do wiadomości. 

 

5. Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu pan Artur Śmieja powiedział, że w ubiegłym tygodniu zebrały 

się komisje połączone, które dokonały objazdu obiektów gminnych tj.: oczyszczalnia ścieków, 

PSZOK (Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych), GOK (Gminny Ośrodek Kultury) 

oraz Centrum Pieszo- Rowerowe „Sołtysówka”. Pan Śmieja powiedział również, że podczas 

przerwy w obradach sesji opiniowano projekty uchwał. 
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Projekt uchwały dot. zmian w budżecie Gminy na 2024 r. oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-

2033 wraz z autopoprawkami zostały zaopiniowane pozytywnie przez Komisję Budżetu. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak powiedziała, że w uchwale zwiększono wydatki:  

o kwotę 50 tysięcy zł na remonty cząstkowe dróg oraz o kwotę 550 tys. zł na rozbudowę sieci 

kanalizacji. Skarbnik powiedziała, że dołożono również 20 tys. zł na wykonanie wentylacji  

w Szkole Podstawowej nr 2 w Chybiu. Wójt gminy pan Janusz Żydek dodał, że poprosił   

o zwołanie sesji nadzwyczajnej celem zwiększenia środków na modernizację Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych i wyposażenia go m.in. w wagę najazdową. Wójt gminy odniósł 

się również do remontów cząstkowych dróg i powiedział, że zaplanowane jest wykonanie nakładek 

asfaltowych na ul. Św. Huberta, Darwina, Tuwima, ul. Myśliwskiej, a także zaplanowano remont 

ul. Czuchowskiej.  

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok (z autopoprawką). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz 

Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Folek, Marek Śmieja 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr IV/22/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej  

na 2024 rok. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

 

Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak powiedziała, że zwiększono wartość zadania 

dotyczącego modernizacji PSZOK na lata 2024-2025 oraz zwiększono na rok 2025 o kwotę  

60 tys. zł zadanie dot. planu zagospodarowania przestrzennego.  

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2024-2033 (z autopoprawką). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Krzysztof Gandzel, Brygida Janik, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz 

Żerdka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Folek, Marek Śmieja 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr IV/23/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033 

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady pan Grzegorz Ochodek powiedział, że termin następnej sesji został ustalony 

na 27 sierpnia 2024, a termin komisji na 20 sierpnia 2024 r. Radny Krzysztof Gandzel poprosił,  

by przy budowie żłobka pomyślano o remoncie ul. Bocznej. Przewodniczący Komisji Społecznej 

pan Michał Kajstura zapytał o termin spotkania mieszkańców gminy z przedstawicielami PKP  

w sprawie budowy szybkiej kolei. Wójt gminy odpowiedział, że termin zostanie wyznaczony 

niebawem, a spotkanie odbędzie się w OSP w Chybiu. Radny Krzysztof Krzempek zapytał,  

na kiedy zaplanowano zmianę organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. Asnyka z ul. Morcinka. Wójt 

odpowiedział, że trwają uzgodnienia i nie pamięta terminu zakończenia prac. Radny Krzysztof 

Michalczyk zapytał, kiedy rozpocznie się modernizacja boiska szkolnego w Zaborzu. Pan 

Michalczyk powiedział również, że podczas burzy konar jednego z dębu uszkodził ogrodzenie 

mieszkance i należałoby usunąć tego typu zagrożenie. Wójt gminy pan Janusz Żydek odniósł się 

do sprawy boiska i powiedział, że Starostwo Powiatowe sprawdza dokumentację. 

Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz zapytał o budowę chodnika na ul. Wojska 

Polskiego i wspomniał o problemie oświetlenia ul. Pod Dudnią. Wiceprzewodniczący Rady zapytał 

również, czy przyszła odpowiedź z Wód Polskich odnośnie podmywania skarpy na ul. Kolorowej. 

Wójt pan Janusz Żydek powiedział, że jeżeli wpłynął wniosek o oświetlenie ul. Pod Dudnią  

to w trosce o bezpieczeństwo dzieci wracających ze szkoły zostanie to wykonane. Radny Krzysztof 

Krzempek poprosił, by zmieniono oznakowanie ul. Norwida, które jest już wypłowiałe. Radny 

zaproponował również, by zmienić tablice z nazwami ulic, które aktualnie są naklejane. 

 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Wobec wyczerpana porządku obrady IV sesji Rady Gminy Chybie zakończono o godzinie 16:58. 

 
Załączniki: 

1. Wniosek w sprawie zwołania nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Chybie. 

2. Zawiadomienie o terminie zwołania sesji. 

3. Lista obecności radnych uczestniczących w sesji. 

4. Lista obecności gości uczestniczących w sesji. 

5. Opinia Komisji Budżetu w sprawie materiałów na IV sesję. 

6. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie podjętych na sesji w dniu 25 czerwca 2024 r. 

7. Uchwała nr IV/22/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 15 lipca 2024 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2024 rok. 
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8. Uchwała nr IV/23/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 15 lipca 2024 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Chybie 

 

 

 

Grzegorz Ochodek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: Aldona Nowak 


